

## Years 10, 11 and 12 – IGCSE and IAS Mock Exams

29th January 2026

Dear Parents and Families,

The second set of **Ta'allum Mocks for IGCSE and AS level exams** will take place from **Sunday 22<sup>nd</sup> February until Thursday 5<sup>th</sup> March 2026**. Students' attendance at all appropriate exams, including Islamic, is compulsory.

*It is now possible to access on the school's website the timetable for the Mock 2 exams, along with the LO Revision Booklets with Self-Instructional Material.*

These Mock Exams will provide the opportunity for students to demonstrate their current level of achievement at the level of difficulty they will face in the summer external exams. Once exams are marked, students receive important feedback on their strengths and areas for development. **The exam results are essential for students seeking references for university applications – and students cannot be given a predicted grade unless they sit these exams. In the event of a student being unable to take an exam next summer e.g. due to illness, these Mock exams will comprise the evidence base for a grade award.**

### Arrangements for the February/March Mock Exams.

- Students should **arrive no more than 15 minutes before the start of the exams and leave promptly** once their exams are completed for the day. If there is a gap between the times of 2 exams, students will be supervised on site.
- Please check the timetable carefully for the timings of your child's exams. Each day, he or she will sit up to 2 exams and these will remain within the Ramadan timings. You should carefully note variations to finish times.
- Students will be required to **attend school only for their exams on the timetabled days** during the Mock Exams period.
- All students must wear **school uniform** as per their usual school day. Students who arrive improperly dressed may not be allowed to enter the exam room.
- Students should arrive **fully prepared with all the necessary, essential items of equipment** for written exams: black pen, pencil, ruler, eraser, pencil sharpener and geometric equipment, as required.

**Lessons will resume for all students immediately after the exam session finished on Sunday, 8<sup>th</sup> March.**

We thank you for your continued support and we wish all our students the best of success in the forthcoming Mock exams. Please do not hesitate to contact the Head of Secondary at the Academy if you require any further clarification of the details.

Yours sincerely,

Principal

## الاختبارات التجريبية لطلبة (IGCSE) و (IAS) في الصفوف: العاشر، والحادي عشر، والثاني عشر

29 يناير 2026

السادة أولياء الأمور الكرام،

تحية طيبة، وبعد:

فيرجى العلم بأن الحزمة الثانية من اختبارات مجموعة "تعلم التجريبية في مواد (IGCSE, IAS)" التي سوف تجرى ابتداءً من الأحد 22 فبراير إلى الخميس 5 مارس 2026. إن حضور الطلبة هذه الاختبارات إلى جانب اختبار مادة التربية الإسلامية هو حضور إلزامي.

يمكنكم الآن زيارة موقع المدرسة الإلكتروني للحصول إلى جدول الحزمة الثانية من اختبارات "تعلم التجريبية"، إلى جانب كتيبات أهداف التعلم ومواد التعلم الذاتي.

توفر هذه الاختبارات التجريبية للطلبة الفرصة لظهوروا مستوى تحصيلهم الحالي في ظروف اختبارية صارمة شبيهة بمستوى الصعوبة التي تكون عليها الاختبارات الخارجية التي تُعقد في الصيف المُقبل. وبعد تصحيف هذه الاختبارات، يُرُد الطلبة بملحوظات مهمة عن مواطن القوة في أدائهم، والمواطن التي تحتاج إلى تحسين. وتحتاج هذه الاختبارات مرجعاً للطلبة الذين يحتاجون إلى خطابات توصية لتقديم طلبات الالتحاق بالجامعات، ولن يتمكن الطلبة من الحصول على الدرجات التقديرية من دون تقديم هذه الاختبارات. وفي حال عدم تمكن الطالب من التقدُّم للاختبارات الخارجية في الصيف بسبب المرض مثلاً، فإن الاختبارات التجريبية ستشكّل الأساس المرجعي لتقدير درجته.

### الترتيبات الخاصة باختبارات فبراير/مارس 2026

- ينبعى للطلبة الحضور إلى المدرسة قبل (15) دقيقة على الأكثى من موعد بدء الاختبارات، وأن يغادروا فور الانتهاء من اختبارات كل يوم. وإذا كانت هناك مدة فاصلة بين اختبارين في اليوم الواحد؛ فسوف يتم خلالها الإشراف على الطلبة داخل الصالون الذي تُجرى فيها الاختبارات.
- يُرجى الاطلاع على جدول الاختبارات بعناية لمعرفة مواعيد اختبارات ابنك/ ابنته. وفي كل يوم، سوف يُؤدي الطالب/ة ما يصل إلى اختبارين خلال أوقات التوأم في شهر رمضان المبارك. يُرجى الانتهاء بعناية إلى الاختلافات في بعض مواعيد الانصراف.
- خلال فترة الاختبارات التجريبية، ينبعى للطلبة الحضور إلى المدرسة فقط في الأيام التي يكون لديهم فيها اختبارات، وذلك وفق جدول الاختبارات التجريبية.
- يجب على جميع الطلبة ارتداء الزي المدرسي كما هو مألف في أيام الرئاسة المعتادة. وقد يُحرم الطلبة الذين يصلون بزي غير لائق من دخول قاعة الاختبار.
- يجب على الطلبة الحضور إلى الاختبارات مستعدّين استعداداً كاملاً بجميع الأدوات الضرورية للاختبارات الكتابية، مثل: قلم الحبر الأسود، وقلم الرصاص، والممسطرة، والممحاة، والمبراة، والأدوات الهندسية إذا اقتضت الحاجة.
- وسوف تُستأنف الدروس لجميع الطلبة فوراً بعد انتهاء هذا الحزمة من الاختبارات التجريبية، وذلك يوم الأحد 8 مارس.

نشكركم على دعمكم المستمر، ونرجو لطلبتنا التفاج في الاختبارات التجريبية القادمة. ويرجى عدم التردد في التواصل مع مدير المرحلة الثانوية في حال الحاجة إلى مزيد من التوضيح أو التفصيل.

مع أطيب التحيّات،

مدير/ة الأكاديمية